

Reading programme makes a comeback

STM Lottery Sdn Bhd has restarted its Sports Toto "Reading My Companion" programme to donate storybooks to the pupils of 11 rural Chinese schools in Peninsular Malaysia.

Under the 2022 edition of the programme, storybooks will be donated to schools in Perak, Pahang, Negri Sembilan, Melaka and Johor, benefitting 1,586 pupils.

STM Lottery senior communications manager Giam Say Khoon said the programme, which was temporarily suspended due to the Covid-19 pandemic, was aimed at inculcating the reading habit in

rural students who are relatively lacking in terms of recreational activities.

The participating schools are SJK(C) Kampung Jering, Ayer Tawar, SJK(C) Khuen Hean, Changkat Kruing (Perak); SJK(C) Gambang, Kuantan, SJK(C) Jerik, Bandar Pusat Jengka, SJK(C) Maran, Maran, (Pahang); SJK(C) Chung Hua Ladang Geddes, Jempol, SJK(C) Middleton, Bahau (Negri Sembilan); SJK(C) Chung Kuo, Jalan Tengker, SJK(C) Yu Hsien, Jasin (Melaka); SJK(C) Aik Ming, Muar and SJK(C) Chi Sin, Parit Bakar (Johor)

A team of staff volunteers visited

the schools to present storybooks to the pupils as well as the school libraries.

Storytelling sessions will be held in these schools to teach the pupils how to enjoy creative reading.

The schools will also play an active role in driving book exchange activities among pupils, thus encouraging them to share stories in class and pen down their post-reading thoughts in journals.

The programme has so far benefitted more than 15,000 pupils in 143 suburban schools in Selangor, Perak, Negri Sembilan, Melaka, Pahang and Johor.



开心展示刚拿到的精美故事绘本。
霹雳州爱大华哲仁华小的学生们，

(吉隆坡8日讯) 多多博彩重启“多多阅读，获益良多”助学计划，并捐赠故事绘本予西马11间微型华小的学生。

本年度“多多阅读，获益良多”助学计划会捐赠故事绘本，予来自霹雳、彭亨、森美兰、马六甲和柔佛郊区微型华小，共惠及1586名学生。

多多博彩公关部高级经理严世坤指出，此前因新冠疫情肆虐，该公司无奈暂停推行此助学计划；如今，国内已逐渐迈入地方流行病阶段，因此该公司深感欢欣，

多多博彩重啓助學計劃 捐11微小故事繪本

能在今年重启计划。

从8月4日开始，1支由多多博彩志愿员工组成的爱心团队，陆续探访11间受惠学校，并将故事绘本分发给学生们。

安排講故事環節

除了派发故事绘本给学生之外，多多博彩亦捐赠

阅读刊物给每间学校的图书馆，同时也在参与计划的华小安排讲故事环节，以激发学生们对阅读的兴趣和乐趣。

为了鼓励学生们热衷参与此计划，11间参与华小将各选出2名最踊跃参与活动，即最热爱阅读的“阅读小天使”，并赠送小礼物给他们作为奖励。

11間受惠華小

霹雳

1. 爱大华哲仁华小
2. 莫珍歪群贤华小

彭亨

1. 关丹甘孟华小
2. 增卡热力华小
3. 马兰华校

森美兰

1. 仁保县榕吉中华华小
2. 马口公主城美丽敦华小

马六甲

1. 东街纳中国公学
2. 野新育贤华小

柔佛

1. 麻坡益民华小
2. 巴力峇九启新华小